
 
 
    P R O T O K O Ł   Nr XXXVII/09 
 
  Z przebiegu  XXXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  

która odbyła się  23 września 2009 roku 
w Sali widowiskowej w Dolsku . 
 
 
  Obrady rozpoczęto o godz. 11-tej  
W sesji wzięło udział 14 radnych  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
W obradach uczestniczyli  równieŜ: 
1.Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
2.Z-ca Burmistrza Liliana Lenarczyk Zurczak  
3.Skarbnik Miasta i Gminy ElŜbieta Juskowiak  
4.Kierownik Referatu Gospodarczego Maria Marchlewska  
5.Kierownik Referatu Obywatelskiego Mirela Godawa  
6.Radny Powiaty Śremskiego Jan Chojnacki  : 
7.Kierownicy jednostek organizacyjnych . 
8.Przedstawiciele mediów. 
 
Zaproszenie na sesje stanowi załącznik nr 2 do protokołu , 
 
Ad.1 Otwarcie  XXXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk . 
 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  otwarł obrady 
XXXVVII Sesji ,Powitał obecnych radnych, Burmistrza Miasta i Gminy oraz 
przybyłych  gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 
wymagane quorum i Rada jest władna podejmować  prawomocne uchwały . 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek 
obrad Sesji i zapytaniem czy ktoś z radnych wnosi o poszerzenie tego porządku 
obrad. Radni nie wnieśli Ŝadnych poprawek do porządku  obrad Sesji . 

W tym punkcie obrad o głos poprosił Burmistrz Miasta i Gminy ,który 
poprosił o poszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej Gminie Borek Wielkopolski z przeznaczeniem 
na dofinansowanie zadania Przebudowa drogi w Studziannie . 

 
Wobec zgłoszonego wniosku Przewodniczący Rady Zbigniew 

Kierzkowski przeprowadził głosowanie  dot. zmiany porządku obrad Sesji .  
Rada 14 glosami zatwierdziła poszerzenie porządku obrad Sesji. 
 
Ad.2 Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI Sesji Rady Miasta i 

Gminy Dolsk . 
Przewodniczący Rady  zabierając głos stwierdził, Ŝe  protokół taki 

został sporządzony  w terminie i był do wglądu w Biurze Rady . . 
Do dnia dzisiejszego  nie wpłynęły Ŝadne poprawki i zastrzeŜenia  

wobec powyŜszego Przewodniczący  poddał pod głosowanie przyjęcie tego 
protokołu . 



Protokół został zatwierdzony bez zastrzeŜeń .14 głosami . 
 

Ad.3.Informacjaw Burmistrz Miasta i Gminy z działal ności 
międzysesyjnej  

 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  odczytał informację z 

działalności międzysesyjnej/ informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu /. 
 

Ad.4 Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
 a/ zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik Referatu  

Gospodarczego ,która w uzasadnieniu do podjęcia uchwały powiedziała, Ŝe zgodnie z 
art.7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach publicznych  ustawodawca 
nałoŜył obowiązek podjęcia  uchwały przez rady gminy w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg gminnych . 

Przedmiotowe drogi  po zasięgnięciu opinii Zarządu Powiatu spełniają wymogi 
dróg gminnych wobec powyŜszego podjęcie tej uchwały jest uzasadnione  

Glos zabrał Przewodniczący Komisji j Gospodarczej Roman Drews, który 
stwierdził ,ze Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały . 

Radni nie zabrali w tej sprawie głosu wobec czego Przewodniczący Rady  
Zbigniew Kierzkowski  poddał projekt uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr XXXVII/220/09 została podjęta jednogłośnie  i stanowi  
zał. nr 4 do protokołu . 
 
b/zaliczenia dróg  do kategorii dróg gminnych . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik Referatu  

Gospodarczego ,która w uzasadnieniu  do podjęcia tej uchwały  przedstawiła te same 
przepisy co przy uchwale która juz została podjęta ,wyjaśniając , Ŝe ta uchwała 
pozwoli na  zaliczenie kategorii dróg gminnych zarówno w obrębie Dolska jak i całej 
gminy  

Tu równieŜ głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman 
Drews, który wyjaśnił, Ŝe ta uchwała była równieŜ przedmiotem obrad Komisji i 
została zaopiniowana  pozytywnie . 

Radni nie zabrali głosów w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał projekt  uchwały pod glosowanie . 

Uchwała nr XXXVII/221/09 została zatwierdzona jednogłośnie i stanowi  
zał. nr 5 do protokołu  
 
c/ ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie miasta i gminy Dolsk  
 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią Mari ę Marchlewska 

Kierownika Referatu Gospodarczego ,która wyjaśniła, Ŝe przepisy nakładają na radę  
podjęcie uchwały w sprawie określenia przebiegu  istniejących dróg gminnych i 
wobec tego podjęcie tej uchwały jest uzasadnione . 

RównieŜ opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 
Gospodarczej Roman Drews, który wyjaśnił Ŝe ta uchwała równieŜ była 
przedmiotem obrad Komisji, gdzie Komisja wyraziła pozytywna opinie . 



Ponadto w dyskusji glos zabrał  
Radny Stanisław Porzucek – czy nie zaliczenie do kategorii dróg gminnych 

wszystkich dróg np dojazdowych do pól nie spowoduje tego ,Ŝe  np. nie będą  one 
odśnieŜane. 

Marek Gogół – pracownik Urzędu – to nie ma nic wspólnego  poniewaŜ nie 
wszystkie drogi mogą być zaliczone do dróg gminnych  a przecieŜ wiemy ,Ŝe na 
naszym terenie są  inne drogi  i o wszystkie musimy naleŜycie  dbać. 

Radny Zbigniew Kiel – czy wobec tego na te pozostałe drogi wewnętrzne 
moŜna będzie starać się o pozyskanie funduszy zewnętrznych . 

Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  – tak o takie fundusze moŜemy się 
starać ,przecieŜ wiemy, Ŝe z takich funduszy do tej pory korzystamy gdyŜ są to  
dotacje  do dróg dojazdowych do pol. 

Radny Kazimierz Pepliński – czy z funduszy sołeckich moŜna korzystać na 
remont dróg. 

Burmistrz MiG Henryk Litka  – moŜna korzystać ale po podjęciu przez rady 
sołeckie uchwał z przeznaczeniem tych funduszy . 

Radni nie zabrali więcej głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady 
Zbigniew Kierzkowski  poddał projekt uchwały pod głosowanie . 

Uchwała nr XXXVII/222/09 została zatwierdzona jednogłośnie  i stanowi 
.zał. nr 6 do protokołu . 
 

d/ wymagań ,jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o 
pozyskanie zezwolenia na odbieranie odpadów od właścicieli nieruchomości oraz 
opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości i ciekłych na 
terenie gminy Dolsk.  

. 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią Mari ę Marchlewska 

Kierownika Referatu Gospodarczego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe 
wymagania jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na świadczenia usług w zakresie  odbierania odpadów od właścicieli 
nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Dolsk były określone w Zarządzeniu nr 4/07 
Burmistrza Miasta i Gminy  

W związku z wejście m w Ŝycie z dniem 1.08 2009 r. nowych przepisów 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach .wymagania jakie powinien 
spełnić przedsiębiorca określa Rada Miasta i Gminy stąd tez uzasadnienie podjęcia 
niniejszej uchwały jest uzasadnione  

Projekt tej uchwały został równieŜ omówiony na posiedzeniu Komisji 
Gospodarczej ,która wyraziła opinię pozytywną 

Te wymagania będą stanowiły integralna część regulaminu czystościowego  
Radni nie zabrali głosu w dyskusji ,wobec czego Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie  projekt uchwały . 
Uchwała  nr  XXXVII/223/09 .została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. 

nr 7 do protokołu .  
 
e/przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Mełpin ,gmina Dolsk . 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik Referatu  

Gospodarczego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe zgodnie z przepisami rada  



gminy podejmuje uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego plany 
zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk wykonał analizę zasadności przystąpienia do 
planu miejscowego oraz ustalił zakres prac planistycznych . 

Analizie poddano obszar o powierzchni około 1.5 ha ,który obejmuje działki 
połoŜone we wsi Mełpin 
Zasadniczym celem opracowania jest umoŜliwienie rozwoju struktury przestrzennej 
wsi w sposób konsekwentny oraz rozwój zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej o 
ujednoliconej , sprecyzowanych w oparciu o przepisy prawa parametrach. 
W związku z powyŜszym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne  
Pani Marchlewska wyjaśniła, Ŝe jest to na wniosek RSP Mórka . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – czy jest moŜliwość aŜeby  w tej 
uchwale było wszystko tak określone aŜeby na przyszłość nie było Ŝadnych 
wątpliwości co kto ma robić i do kogo to naleŜy ,szczególnie mam na myśli budowę 
dróg dojazdowych i innych mediów . 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  – tak te uwagi sa bardzo słuszne i to 
będzie tu wszystko zawarte .Radni nie zabrali więcej głosu w dyskusji ,wobec czego 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  poddał projekt uchwały pod 
głosowanie . 

Uchwała nr XXX/224/09 została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 8 do 
protokołu . 
 

 f/ustalenia sieci i granic obwodów publicznych szkół prowadzonych przez 
gminę Dolsk . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Mirela Godawa Kierownik Referatu 
Obywatelskiego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe  ustalenie planu sieci i granic 
obwodów publicznych szkół prowadzonych przez Gminę Dolsk spowodowane jest 
dostosowaniem zaistniałej sytuacji do obowiązującego stanu faktycznego . 
Radny Kazimierz Pepliński – tak, podjęcie tej uchwały  jest bardzo korzystne ,ale 
wobec tego gdzie będą  chodzić dzieci  z BłaŜejewa . 
Pani Mirela Godawa – tak jak dotychczas do KsiąŜa / tak zdecydowali rodzice / 
Radny Zbigniew Kiel – w uchwale ujęto zapis ,Ŝe tylko część Dobczyna będzie 
chodziła do szkół na naszym terenie . 
 Pani Mirela Godawa – tak tez zdecydowali rodzice ,wszystkie te ustalenia  są 
równieŜ konsultowane z innymi gminami i jest na to odpowiednie porozumienie ,które 
gdy zajdzie potrzeba moŜe być zawsze zmienione na korzyść uczniów przy zgodzie 
rodziców . 
Radni nie zabrali więcej głosów w dyskusji ,wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała nr XXXVII/225/09 została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 9 do 
protokołu . 
 
 g/ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Dolsk . 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Mirela Godawa, która w uzasadnieniu  
powiedziała, Ŝe nowelizacja ustawy –Karta Nauczyciela wprowadziła inny brzmienie 
art.49 dotyczące kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 
osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej 



Dotychczasowe uregulowania rozszerzono o realizację zadań związanych z 
zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć organizowanych przez szkołę . 
W związku z powyŜszym podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione . 
Radni nie zabrali głosu w dyskusji, wobec czego  Przewodniczący Rady  poddał 
projekt uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr XXXVII/226/09 została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 10 do 
protokołu. 
 

h/zmiany uchwały w sprawie budŜetu miasta i gminy na 2009 rok . 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta i Gminy 
,która powiedziała ,Ŝe dochody zmniejszają się o kwotę 313.603,-zł  i równieŜ wydatki 
zmniejszają się o taka sama kwotę. 
Wszystkie te przesunięcia zostały podyktowane i poparte odpowiednimi pismami stąd 
prośba o podjęcie takiej uchwały . 
Radni nie zabrali głosu w dyskusji ,wobec czego Przewodniczący Rady poddał projekt 
uchwały pod glosowanie . 
 Uchwała nr XXXVII/227/09 została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 11 do  
protokołu .. 
 
 
 i/udzielenia pomocy finansowej Gminie Borek Wielkopolski z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn”Przebudowa drogi w Studziannie 
„ 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  ,który w 
uzasadnieniu powiedział, Ŝe podjęcie uchwały jest uzasadnione potrzebami 
przedsiębiorców prowadzących działalność w zakresie eksploatacji kruszywa na 
terenie gruntów wsi Lipówka i Studzianna a takŜe konieczne dla zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańców tego terenu oraz uŜytkowników dróg. 
Burmistrz wyjaśnił równieŜ ,Ŝe sprawa dotyczy wywozu Ŝwiru i piasku ze Ŝwirowni i 
wiemy jak ta droga wygląda po tych wywozach  
Było duŜo dyskusji na ten temat równieŜ artykułów  w prasie  i nie chcemy zniszczeń 
ale teŜ nie chcemy  wstrzymywać wywozu tego kruszywa  
Zorganizowałem w tej sprawie spotkanie  i były pewne ograniczenia  do 15 ton  i to 
tez trochę zadziałało . 
Jest  propozycja aŜebyśmy z naszego budŜetu dołoŜyli 15 tys. złotych  i w ten sposób 
zaistnieć w temacie  i na ta drogę złoŜą się 4 samorządy  
Po podjęciu tej uchwały gmina Borek ogłosi przetarg i zadanie to będzie wykonywane  
Radny Kazimierz Pepliński . – mówimy tu o drodze od Borku do Studzianny  
ile to jest metrów, 
Burmistrz Miasta  i Gminy Henryk Litka  - jest to około 966 m i to dotyczy właśnie 
tej drogi . 
Radni nie zabrali dalszych głosów w dyskusji ,wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał projekt uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr XXXVII/228/09 została podjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 12 do 
protokołu .głosów . 
 
 
 
 



 Ad.6 Interpelacje i wnioski radnych .   
 
Radny Jacek Woroch – poruszył następujące sprawy: 
- złoŜył formalny wniosek o wydłuŜenie oświetlenia ulicznego na ul .Kościańskiej  w 
kierunku cmentarza  chociaŜby o jedną lampę  / kilkakrotnie juz o to wnioskował /. 
- przebudowa chodnika wzdłuŜ boiska szkolnego – chodnik ten jest w fatalnym stanie 
i wymaga natychmiastowego remontu i przebudowy ,- sprawa uregulowania 
włączającego się alarmu z braku prądu przy przepompowni na ul. Kościańskiej  
urządzenie to tak głośno działa ,Ŝe  zakłóca w nocy spokój  
 
Radna Wiesława Szermelek .- ponownie skierowała do radnych apel o włączenie się 
w zorganizowany konkurs fotograficzny, który trwa do 30 paŜdziernika – prośba do 
radnych o rozpowszechnienie tego na wsiach . 
Radny Marek Zyffert  – ponowił wniosek o oddanie w uŜytkowanie budynku 
gospodarczego przy świetlicy samorządowi wiejskiemu / w tej chwili uŜytkuje to Pani 
Dębska /.,- druga sprawa to kiedy zostanie zebrana skarpa za Panem Wujkiem , 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk  Litka 
- sprawa oświetlenia na ul. Kościańskiej – w najbliŜszych dniach postaramy się to 
wykonać. 
- chodnik na ul .Kościańskiej – wiem w jakim stanie jest  ten chodnik  będziemy 
chcieli to zadanie wykonać w roku 2010 przy udziale powiatu .-  
- sprawa włączającego się alarmu przy przepompowni na ul. Kościańskiej – uwaŜam, 
Ŝe to musi być uregulowane w inny sposób ,wniosek zostanie przekazany do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej , 
- natomiast jeŜeli o sprawy dot. wsi Rusocin to proszę  Pana Zyfferta o cierpliwość 
,gdyŜ sprawę e budynku gospodarczego postaramy się załatwić przy odnowie wsi , 
natomiast  odnośnie skarpy  zadziałamy natychmiast .. 
 
 Ad.7. Wolne głosy i wnioski  
 
Pan Zbigniew Śmieiński – chciałem równieŜ poruszyć  sprawę  
ZałoŜenia dodatkowych lamp oświetleniowych przy cmentarzu / chociaŜ tu juŜ tą 
sprawę poruszył Pan radny Jacek Woroch . 
O tej sprawie  mówiłem juŜ kilkakrotnie  i jakość  finału tej sprawy nie ma do dzisiaj,- 
druga sprawa to ograniczenie szybkości  na ul. Kościańskiej , był kiedyś postawiony 
znak  40 km został zdjęty . 
Wystąpiłem o postawienie tego znaku do powiatu ,powiaty odsyła mnie do Pana 
Burmistrza . 
Wobec tego kto o tym decyduje czy ma być znak czy nie . 
- sprawa wyłączeń prądu w Dolsku a szczególnie e na ul. Kościańskiej . 
To co się ostatnio w tej sprawie dzieje to nie jest moŜliwe do wytrzymania . 
Ostatnio  miało to miejsce w lipcu, gdzie prąd został wyłączony w czwartek po 
południu a dopiero włączony w sobotę teŜ po południu / chociaŜ w tym okresie nie 
było u nas Ŝądnej nawałnicy /. 
Rozumiem jak nie ma prądu ,gdy jest wichura . 
Nie było się w tym czasie do kogo udać ,nikt telefonów nie odbierał i tak Ŝeśmy te 
kilka dni czekali . 



KiedyŜ chociaŜ była osoba zatrudniona w energetyce a mieszkająca u nas / to był Pan 
Szukalski / to do niego moŜna było zadzwonić a on robił co tylko mógł ,nawet prąd 
przełączał na inne linie .. 
Jak to by było w duŜym mieście  albo na wsi  to jest to niewyobraŜalne . 
Co w tej sprawie moŜna zrobić doraŜnie aŜeby to się nie powtarzało . 
- sprawa przykrych zapachów  od gospodarstwa Pana Mroza – co w okresie letnim tez 
jest nie do wytrzymania ,naleŜy coś w końcu z tym zrobić bo tak dalej to nie moŜe być  
Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka   
- sprawa ograniczenia szybkości na ul .Kościańskiej – nie wiem dlaczego w tej 
sprawie powiat odsyła Pan do Urzędu  poniewaŜ o tym decyduje komisja powiatowa / 
sprawę  postaram się wyjaśnić/, 
- sprawa wyłączenia prądu w Dolsku . 
Całkowicie się zgadzam z pana opinia w tej sprawie . 
W tej chwili nie ma moŜliwości  dwustronnego zasilania Dolska 1 
W tej sprawie juz kilkakrotnie interweniowałem bo tez jestem mieszkańcem Dolska i 
mam zapewnienie ,Ŝe na rok 2010 jest zaplanowana przebudowa  zasilania Dolska – 
ma to zaistnieć w ciągu 2 lat i zasilanie będzie z Gostynia . 
- = sprawa przykrych zapachów w Lubiatówka – w tej sprawie równieŜ kilkakrotnie 
interweniowałem . 
My osobiście nie moŜemy tego kontrolować ,wystosowałem wobec tego pismo w 
WIOS-u o przeprowadzenie kontr5oli i czekam na wyniki tej kontroli . 
Wiem, Ŝe są róŜne terminy agrotechniczne ale teŜ wiemy, Ŝe trzeba to porządnie robić 
. 
Jesteśmy gminą rolniczą  i wszystkie wyeliminiować się nie da  
Liczę jednak na to ,Ŝe po naszych interwencjach i spotkaniach z Panem Mrozem 
ulegnie to radykalnie poprawie ,ale my jako gmina a ja jako Burmistrz nie mamy tu 
duŜo uprawnień  
Pan Zbigniew Smieiński – pewnych rzeczy nie da się przeskoczyć . 
Pan mi tłumaczy jak dziecku  co gmina moŜe a co nie . 
PrzecieŜ jak nie jestem przeciw rolnictwu  i przepisy trochę 
Jak o czym mówię to tylko o tym co wiem . 
JeŜeli Pan nic w tej sprawie nie wiem to pójdę po odpowiedz gdzie indziej . 
PrzecieŜ my tez jesteśmy ludŜmi . 
Wobec tego jeszcze mam jedno pytanie ile gmina dofinansowała do Olika . 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  – Panie Smieiński proszę ,mnie nie 
obraŜać   
Nie powiedziałem ,ze Pan jest przeciw rolnikom ,tylko mówię jak w tej chwili ta 
sprawa wygląda .Tak samo jak Panu trak i u mnie te zapachy dochodzą ale musi Pan 
zrozumieć ,ze przepisy nic  nam nie dają  jako gminie ,tylko się denerwujemy 
wzajemnie a rolnicy przecieŜ musza hodować . 
Pan Zbigniew Smieiński – Pana tłumaczenia mnie nie zadawalają przecieŜ Pan ma 
większa władze i jako Burmistrz musi Pan z tym cios zrobić  
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – było w tej sprawie spotkanie z 
Panem Mrozem  i wiemy, Ŝe  powiedział, Ŝe ze swojej strony zrobi wszystko aŜeby ta 
sytuację poprawić . 
Ale liczymy tu tylko na ugodę  bo nic więcej nie moŜemy zrobić 
Radny Jacek Woroch – słyszałem tu o ograniczeniu szybkości na ul .Kościańskiej – 
jestem przeciwny temu pomysłowi ,gdyŜ juz takie ograniczenie było i to nic nie dało, 
wszystko zaleŜy od samych kierowców . 
PrzecieŜ wiemy, Ŝe takie ograniczenie jest na ul. Sw .Ducha a wiemy jak tam jeŜdŜą. 



Radny Szczepaniak Krzysztof – z budŜetu w tej chwili wypadły te drogi dojazdowe 
do pól dlaczego . 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – tak to wypadło poniewaŜ przetarg  był 
rozstrzygnięty na duŜo większa kwotę  aniŜeli mieliśmy na to zaplanowane . 
Nie mamy z czego dołoŜyć. 
Natomiast w odpowiedzi na pytanie ile kosztował ORLIK  to jest to kwota 1161 tys 
otrzymaliśmy na 666 tys. zł ,pozostała kwota z budŜetu  
Wobec wyczerpania się porządku obrad Sesji Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim za udział i zakończył XXXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk . 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady . 
Stefania Gagat    Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


